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INFORMACJA O OKRĘGOWYM URZĘDZIE MIAR
W SZCZECINIE W JĘZYKU ŁATWYM DO
CZYTANIA ETR (EASY TO READ)

 

 

 

 

 

 

 

 

Gdzie się znajdujemy?
Okręgowy Urząd Miar w Szczecinie znajduje się przy pl. Lotników 4/5 w Szczecinie.



 

Tutaj jest główny budynek Okręgowego Urzędu Miar w Szczecinie. Wejście do
budynku znajduje się od strony placu wewnętrznego - przez bramę od strony ulicy
Jagiellońskiej, obok Archiwum Państwowego.

 



Po wejściu na plac, po lewej stronie, zobaczysz drzwi do Punktu Obsługi Interesanta.

 

Czym się zajmujemy?
Zajmujemy się legalizacją przyrządów pomiarowych. To dzięki nam masz pewność
między innymi, że waga w sklepie waży produkty poprawnie, taksometr w taksówce
dobrze nalicza opłatę za przejechaną drogę, a dystrybutor na stacji paliw odmierza
taką ilość paliwa jaką tankujesz do samochodu.

Oprócz tego wzorcujemy przyrządy pomiarowe, robimy ekspertyzy przyrządów
pomiarowych, przeprowadzamy kontrole przyrządów pomiarowych oraz towarów
paczkowanych.

 

Jak do nas dojechać
 

Przy samym urzędzie znajduje się przystanek komunikacji miejskiej (przystanek Plac
Lotników) linii autobusowej 70, 86, 87, 812 (linia zastępcza).

Oprócz tego niedaleko jest przystanek linii tramwajowych 2, 5, 11 (przystanek Plac
Żołnierza Polskiego). Od przystanku idąc al. Jana Pawła II dojdziemy do placu



Lotników, na którym siedzibę ma urząd.

 

Kiedy jesteśmy czynni?
Urząd otwarty jest od poniedziałku do piątku od godziny 7:15 do godziny 15:15

 

Jak załatwisz sprawę?
Przyjdź do nas osobiście. Punkt Obsługi Interesanta znajduje się na parterze budynku.
Wejście od ul. Jagiellońskiej obok Archiwum Państwowego.

 

Zadzwoń na numer telefonu:

91 434 75 66

 

 

Wyślij faks na numer:

91 434 75 98

 

 

Wyślij wiadomość na e-mail:

oum.szczecin@poczta.gum.gov.pl
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Wyślij wiadomość na ePUAP, czyli na Elektronicznej Platformie Usług Administracji
Publicznej:

Adres skrytki: /a16l0j2hw5/SkrytkaESP

 

Oprócz Szczecina mamy swoje oddziały (wydziały zamiejscowe) w innych miastach
województwa zachodniopomorskiego oraz lubuskiego.

 

Stargard - ul. Dworcowa 14

godziny otwarcia: 7:15 - 15:15

 

91 577 62 05

 



91 578 22 51

 

 oum.szczecin.stargard@poczta.gum.gov.pl

 

 

 

Koszalin – ul. Harcerska 21

godziny otwarcia: 7:15 - 15:15

 

91 577 62 05
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Gorzów Wielkopolski – Al. 3 Maja 102 A

godziny otwarcia: 7:15 - 15:15

 

91 577 62 05
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Zielona Góra – ul. Dekoracyjna 4

godziny otwarcia: 7:15 - 15:15

 

91 577 62 05
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91 578 22 51
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